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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes
minisztérium vezetőjéhez

„Támogatja-e a Kormány a hazai e-sport fejl ődését és növekedését? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az e-sport, vagyis az elektronikus sport nemzetközi szinten komoly elismerésnek örvend ,
fő leg annak köszönhet ően, hogy a technika fejlődésével rohamosan megnőtt azok száma, akik
tehetségüket a számítástechnika segítségével tudják kamatoztatni e területen . Az elmúlt éve k
tendenciája alapján ez a jelenség egyre népszerűbb az ifjúság körében, és 2005 óta már
Magyarországon is köztudatban van ez a kifejezés .

Az e-sport – lévén egyfajta sport – résztvevői maguk is sportolók, akik professzionáli s
módon, versenyszerűen foglalkoznak az egyes videójátékokkal .

Az utóbbi évtizedekben rohamosan megnőtt azoknak a háztartásoknak a száma, ahol
videójátékra alkalmas eszközt találhatunk, és az internet segítségével ma már akár a vilá g
másik két végén elő játékos, vagy csapat is tud versenyezni egymással .

Mindezek révén nemzetközileg mára már önálló iparággá fejlődött ez a jelenség, sőt, Dél-

Koreában nemzeti sportként tekintenek az e-sportra . A legnagyobb versenyeken akár
dollármilliókat is nyerhetnek az egyes csapatok, és a néz ők egy stadiont is képesek
megtölteni .



Olyan szintre jutott, hogy egyes országokban kormányzati támogatást élveznek a
legtehetségesebb játékosok, vagy éppen az adott ország nagyvállalatai, illetve különböző
cégek támogatják őket .

A 2013-ban létrejött Esportmilla közösség koordinálásával Magyarországon is van egyfajt a
kultusza ennek a jelenségnek, főként a fiatalok körében, akiknek célja az e-sport
intézményesítése, valamint az elektronikus sportok hivatalos szintre emelése .

Jelen soraimmal azzal kapcsolatosan érdekl ődöm Miniszter Úrtól, hogy van-e kormányzat i
szándék a hazai e-sport fejlődésének és növekedésének támogatására vonatkozóan .

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . november 30 .
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